



# Sun & Tree Travel & Tours Sdn. Bhd.

(873950-W) KPL/LN6732

Tel: 03-2161 2566 / 2567

## 4 日 南島 (奔情戲雪) 嘉年华自由行

### 行程特色:

- 三种不同趣味的滑雪场依专业技術 任由選擇
- 獨家安排在 南島最佳風景勝地~皇后湖鎮区
- 包括需要的滑雪工具、課程交通及往返吊車
- 基本餐食都含括 (除了行程所列自理以外)
- 结束之后可繼續自費参加南島各种勝景之旅

Validity: 30 Apr till 2016

T/C: STNZ—PD4NHD

DAY	ITINERARY	MEAL
1	<b>原居地 ~皇后鎮</b> 抵达紐西蘭風景秀麗的山湖名鎮 ~皇后鎮、專人在機場迎接、並迎往酒店、抵达后我们的代表首先會與你 確認各种須要的資訊與手續、略微休息后餘下时自由活动、購物或參與各种自費活動.為第二天的滑雪摩拳擦掌、掌握奔情之機	午餐&晚餐自理
2	<b>皇后鎮 (雪山歡樂新)</b> 早餐后搭乘滑雪專車前往其中之一的卡多納(或柯拿峯或三重峯)滑雪场、世外桃源獨家安排两天”激情體驗 “的滑雪樂趣 .費用包括了: (1) 吊車往返 (2) 基本滑雪具租用. (3) 当日滑雪課程 (針對初學者). 等都能充足地让你享受你从未有的馳騁自然的驚喜. (建議年齡 50 以上者, 不適合参加、將以另外节目取代), 另外滑雪场也有兒童滑雪課程費用與成人一樣 .同时可以享有親子遊 的樂趣. 未参加者將另安排下列节目其中一項 (1) 遊輪遊湖及農莊 BBQ 午宴 (2) 山頂餐厅豪华自助午餐 (3) 米佛峡湾之旅 (不包括午餐) (4) 第阿惱萤火虫洞之旅 (不包午餐) (5) 吉布斯顿谷品尝红酒及午餐	酒店早餐/ 午餐自理/ 韩国烤肉晚餐
3	<b>皇后鎮 (雪山歡樂全方位 ) (SKI program)</b> 早餐后搭乘滑雪專車再前往滑雪场、世外桃源安排最后一天 ”全方位體驗 “的滑雪温習或再向高难度的一層挑战費用包括了: (1)吊車往返 (2)基本滑雪具租用. (3) 当日滑雪課程 (針對初學者) (未参加者將安排前往箭鎮參觀早期淘金的古蹟及华人的聚集處、后前往參觀酒庄及品嚐美酒、午餐安排在酒庄的雅座內. 后返回皇后鎮自由徜徉于山明水秀的湖边、購物或飲杯咖啡于雅座亭中 )	酒店早餐 / 午餐自理 / 中式晚餐
4	<b>皇后鎮 ~原居地</b> 早餐后前往機場搭机返回原居地、結束令人回味的 4 天皇后鎮滑雪之旅或繼續参加世外桃園南島各种勝景之旅.	酒店早餐

Hotel			Price / Per Pax ( MYR )	
★	City	Hotel	Twin / Double	Single Supplement
3	Queenstown	Wanaka Hotel / Swiss-Bel cornet or similar	3039.00	829.00
<b>1.PRICE INCLUDES</b> Hotel accommodations at above listed hotels or similar Meals as per itinerary Basic Ski equipment Car rental for 4 days			<b>2.PRICE EXCLUDES</b> International / Domestic flight ticket & airport tax (if have) Personal expenses such as mini bar at the hotels & soft and alcoholic drinks, normal/digital camera fees in the museums, Travel Insurance Other services not indicated in the package inclusion above Driver guide tipping MYR20.00 per person per day	
<b>Terms &amp; Condition :</b> - Deposit of MYR1500.00 when booking. <b>Cancellation policy :</b> 100 % Full refund 3 weeks before departure MYR 1500.00 charge 2 weeks before departure Full charge 1 week before departure <b>Child Policy:</b> Child without bed 70% of adult fare Child with bed 93% of adult fare				

### SUN AND TREE, TRAVEL AND TOURS SDN BHD :

B-1-11, Block B, Megan avenue II, Jalan Yap Kwan Seng, 50450 Kuala Lumpur, Malaysia,

Tel: 03-2161-2566/2567, Fax: 03-2181-2898, Email: info@suntree.com.my , www.suntree.com.my



# Sun & Tree Travel & Tours Sdn. Bhd.

(873950-W) KPL/LN6732

Tel: 03-2161 2566 / 2567

## 4D3N South Island Ski inspirit Carnival (Free & Easy)(Daily Departure)

Validity: 30 Apr till 2016

T/C: STNZ—PD4NHD

DAY	ITINERARY	MEAL
1	<b>Queenstown arrival</b> Arrival Queenstown, the most beautiful resort and 4 <sup>th</sup> biggest lake of New Zealand. Our airport representative will be meeting and handling all necessary ski documents to you, pick up your rental car transfer to your hotel for hotel check in, the rest of time free for private activities or take a break to ready for tomorrow's ski program~ For you will be an adventurous spirit and the desire to confront new challenges.	Lunch & Dinner Own Arrangement
2	<b>Queenstown (Snow delight)</b> After breakfast, transfer to Cardrona, a famous ski field for program procedure. (basic Ski equipment be included)Whether it's your first time on snow or you're an expert, there's always room to build confidence, improve skills, or get to know the mountains better with help from our expert instructors. You will find your feet and get more enjoyment out of your holidays with an Adult Group Lesson. Also, ski field have programs for kids from 3 month of age through to 15 year olds which will be encouraged your children's appreciation and pleasure. <i>(for guest's family who are not interest in ski program will be arranged one of following program instead of.</i> (1) TSS cruise and Walter peak farm tour with BBQ dinner (2) Skyline buffet dinner (3) One day Milford sound cruise excursion ( lunch exclude ) (4) one day Te Anau cave excursion ( lunch exclude ) (5) Gibbson Valley for wine taste tour and enjoy lunch)	Breakfast/ Lunch Own Arrangement/ Korean BBQ Dinner
3	<b>Queenstown (Snow Comprehensive)</b> Today, take the opportunity to achieve more in a day and join our NEW Full day Group Lesson (basic Ski equipment is included) priced to get you going faster-sooner. With our passionate and supportive instructors guiding you, you will build your confidence and enjoy skiing and riding more than first day. <i>(for guest's family who are not interest in ski program will be arranged one of following program instead of. (1) TSS cruise and Walter peak farm tour with BBQ dinner, (2) Skyline buffet dinner (3) One day Milford sound cruise excursion ( lunch exclude ) (4) one day Te Anau cave excursion ( lunch exclude ).(5) Gibbson Valley for wine taste tour and enjoy lunch)</i>	Breakfast/ Lunch Own Arrangement/ Chinese Dinner
4	<b>Queenstown departure</b> After breakfast, transfer to International Airport for departure procedure. End of our service, or joining our local packages to continue your south island journey.	Breakfast

Hotel			Price / Per Pax ( MYR )	
★	City	Hotel	Twin / Double	Single Supplement
3	Queenstown	Wanaka Hotel / Swiss-Bel cornet or similar	3039.00	829.00
<b>1.PRICE INCLUDES</b> Hotel accommodations at above listed hotels or similar Meals as per itinerary Basic Ski equipment Car rental for 4 days			<b>2.PRICE EXCLUDES</b> International / Domestic flight ticket & airport tax (if have) Personal expenses such as mini bar at the hotels & soft and alcoholic drinks, normal/digital camera fees in the museums, Travel Insurance Other services not indicated in the package inclusion above Driver guide tipping MYR20.00 per person per day	
<b>Terms &amp; Condition :</b> - Deposit of MYR1500.00 when booking. <b>Cancellation policy :</b> 100 % Full refund 3 weeks before departure MYR 1500.00 charge 2 weeks before departure Full charge 1 week before departure <b>Child Policy:</b> Child without bed 70% of adult fare Child with bed 93% of adult fare				

### SUN AND TREE, TRAVEL AND TOURS SDN BHD :

B-1-11, Block B, Megan avenue II, Jalan Yap Kwan Seng,50450 Kuala Lumpur,Malaysia,

Tel: 03-2161-2566/2567, Fax: 03-2181-2898, Email: info@suntree.com.my , www.suntree.com.my